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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    9  
 
 

 
Příspěvek do 32. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 23.09.2015  
 
Zápis z jednání komise dopravy ze dne 14. 9. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města je předložen návrh k projednání zápis z jednání komise dopravy ze dne 14. 9. 2015. 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání komise dopravy ze dne 14. 9. 2015 v bodě 2 a 
schvaluje  bod 1 dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 29. 9. 2015 (OD) 
  

 
 
 



 
 
 
 

Zápis č.6/2015 
z jednání komise dopravy, konaného dne 14. 9. 2015 v malé zasedací místnosti 

MěÚ Kuřim od 18,30 hod. 
 
Přítomni za komisi dopravy: 
dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze v 18:30 hod. 
bylo přítomno 8 členů komise a tajemník. Komise byla usnášeníschopná. Jednání komise se 
dále zúčastnil Mgr. Ing. Sukalovský . 
 
Ing. Pančík, pí. Můčková, p. Štěpánek, Mgr. Vítek, p. Kupčík, Ing. Vrabec, p. Kubíček, Ing. 
Krčma. 
Dále: Ing. Kovář 
Hosté: Mgr. Ing. Sukalovský 
 
 
Program jednání: 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem. 
Hlasováno: 8 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
1. Zdeněk Zeman - žádost o připojení nemovitosti 
Komise dopravy doporučuje realizovat dopravní připojení z ulice Bohoušova. 
Hlasováno: 8 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
18:45 hod. dostavil se člen komise pan Nováček. 
 
 
2. Podnět Mgr. Ing. Zuzany Přikrylové - neoprávněné používání polní cesty 
Rozhodnutí se přesunuje do další Komise dopravy, do té doby členové komise prověří reálný 
stav. (prověří p. Kupčík, p. Brabec, p. Krčma) 
Hlasováno: 9 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno v 19:40 hod. 
Zapsal: Kovář 
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